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JAK ZVLÁDNOUT PLECHOVKOVÝ BOOM?
 Zájem o pivo v plechovkách každoročně roste. Na tento 
trend Plzeňský Prazdroj v poslední době zareagoval dvěma 
významnými projekty. Jaké jsou výhody a nevýhody každého 
z projektů? Jak si stojí plechovky mezi různými typy obalů 
v nabídce Prazdroje? Jaká je budoucnost piva stočeného do 
v plechu v ČR? 

MARTINA VAJSKEBROVÁ, PLZEŇSKÝ PRAZDROJ 
ATTILA SZÁBO, CANPACK

DIGITÁLNÍ VÝROBA ZUŠLECHTĚNÝCH 
OBALŮ S PŘIDANOU HODNOTOU

Jak se tedy odlišit v době, kdy technologie packagingu jsou 
již na tak vysoké úrovni, že dokážou splnit téměř každé přání 
zákazníka? Digitální zušlechtění tiskoviny je způsob, jak 
přitáhnout pozornost zákazníků a dát obalům další rozměr. 
Metalické fólie nebo parciální lak mají při využití digitální 
technologie téměř neomezené možnosti, a to i v malých 
sériích. 

FRANTIŠEK OĽHA, COFIN  
TOMÁŠ KUGLER, KONICA MINOLTA BUSINESS SOLUTIONS

MONOMATERIÁLOVÁ ŘEŠENÍ: 
SNOUBENÍ UDRŽITELNOSTI 
S FUNKČNOSTÍ A PRAKTIČNOSTÍ
Společně se zákazníky DZ Dražice a Franke se nám podařilo vyvinout dva 
koncepty balení, které v plné míře eliminují polystyrenové výplně a při 
monomateriálovém řešení z vlnité lepenky zvyšují ochranu balených produktů.

LUKÁŠ FORMÁNEK, DZ DRAŽICE 
FRANCO STESSENS, FRANKE GROUP  
ZDENĚK SUCHITRA, JIŘÍ RAK A MIROSLAV JARKOVSKÝ, SMURFIT KAPPA

PANELOVÁ DISKUZE: BALENÍ PRO 
E-SHOPY – HLEDÁNÍ OBALOVÉHO IDEÁLU

Nároky e-shopů na 
obaly jsou velmi 
pestré, a v mnohém 
se vzájemně vylučují. 
Balení musí být 
skladné, praktické, 
udržitelné, velice 
dobře chránící, 
„technologicky zdatné“, 
atraktivní a ideálně 
druhotně využitelné.

JAN KLIČKA, BONAMI 
MARTIN ŘEHOŘ, MALFINI 
TOMÁŠ HAŠKOVEC, SPOKOJENYPES.CZ 
ZDENĚK SUCHITRA, SMURFIT KAPPA

ÚVODNÍ ŘEČNÍCI: POHLED NEJVĚTŠÍCH 
OBALOVÝCH ZÁKAZNÍKŮ

Zákazníci jsou nároční, protože jejich zákazníci mají rovněž 
vysoké nároky – to je základ dodavatelského řetězce. Co po 
nás ale naši zákazníci chtějí? Co očekávají? Jaká specifika 
má český a slovenský obalový trh ve srovnání s trhy v jiných 
zemích? Odpovědi na tyto a další otázky od tří klíčových 
odborníků z automotive, FMCG a retail.

ZA FMCG: PAVEL KOMŮRKA, ORKLA 
ZA RETAIL: JAROSLAV VODÁČEK,  TESCO STORES 
ZA AUTOMOTIVE: JANA VOLFOVÁ, ŠKODA AUTO

SPOTŘEBITEL A OBAL: PREZENTACE 
VÝSLEDKŮ EXKLUZIVNÍHO PRŮZKUMU

Výzkumná agentura GfK zkoumá preference a chování 
spotřebitelů po celém světě. Letos připravila unikátní 
celoevropský výzkum na vnímání českých a slovenských 
spotřebitelů vůči obalům a jejich třídění a recyklaci. 
Výsledky budou prezentované zástupcem GfK 

Hanou Říhovou, a to poprvé na českém a slovenském trhu 27. ledna 
právě na kongresu OBALKO.

HANA ŘÍHOVÁ, GFK

PANELOVÁ DISKUZE: 
SPOTŘEBITEL A OBAL

•  Jak ovlivní obal spotřebitele a jak on ovlivní obal. 
•  Pohled spotřebitele na udržitelnost, třídění a recyklaci
•  Změna vnímání obalu spotřebitelem v důsledku pandemie – 

co spotřebitel očekává od obalu
•  Jak výrobci baleného zboží myslí na spotřebitele při vývoji nových obalů
•  Porovnání českých a slovenských spotřebitelů se spotřebiteli jinde 

v Evropě a ve světě

GABRIELA BECHYNSKÁ, MONDELEZ 
LADISLAV CSENGERI, GFK 
MARTIN DULAVA, LINEART 
MARTIN HEJL, THIMM PACK’N’DISPLAY 
PAVEL HAMPEJS, UNILEVER 
PETR BAUDYŠ, PENNY MARKET 
MODERÁTORKA: HANA ŘÍHOVÁ, GFK

LEPŠÍ JÍDLO, LEPŠÍ SVĚT – 
UDRŽITELNOST PODLE ROHLÍKU

Proč v Rohlíku věří této myšlence, jak je posouvá dál a jak 
do toho celého zapadá téma udržitelnosti? Proč Rohlik.
cz začal s vlastní značkou „Bez kompromisu“, s projektem 
„Otoč obal“? 

OLIN NOVÁK, ROHLIK.CZ

OBALY V DOBĚ UDRŽITELNÉ
Mohou být jednorázové plastové obaly 
udržitelné? Jaký je pohled na udržitelnost obalů 
společností Olma a Greiner? 

MARTIN KRYSTIÁN, OLMA 
IVO BENDA, GREINER PACKAGING SLUŠOVICE  

UDRŽITELNOST NESMÍ BÝT 
POTĚMKINOVOU VESNICÍ

Ekologické aktivity firem jsou v dnešní době nutností. 
Klíčovou roli v oblasti udržitelnosti hrají obaly. Udržitelnost 
nesmí být jen krásná fasáda – marketingová tvrzení musíte 
podložit důkazy.    

MARIE TICHÁ, MT KONZULT

CHEMICKÁ RECYKLACE:  
SPÁSA NEBO SCI-FI?

Při nakládání s plastovým odpadem je třeba snížit 
skládkování a posílit recyklaci. A co chemická recyklace? 
Které technologie chemické recyklace jsou nejslibnější? 
Je chemická recyklace ekonomicky životaschopná?    

ROBERT SUCHOPA, UNIPETROL

NOVÁ LEGISLATIVA ODPADOVÉHO 
HOSPODÁŘSTVÍ ČR A DOPAD 
NA ČESKÝ OBALOVÝ TRH

Ředitel odboru odpadů Ministerstva životního prostřední 
bude hovořit o nové legislativě odpadového hospodářství 
v ČR. 

JAN MARŠÁK, MINISTERSTVO ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ

PANELOVÁ DISKUZE:  
RECYKLACE BEZ OBALU!

Co se doopravdy stane s vaším 
obalem poté, co ho spotřebitel odhodí 
do barevného kontejneru? Ptejte se 
zástupců recyklačních společností 
a třídících linek v interaktivní panelové 
diskuzi pod záštitou AOS EKO-KOM.

HANA ZMÍTKOVÁ, TETRA PAK 
JAN DAŇSA, ALPLA 
JAROSLAV TYMICH, ACPP 
ONDŘEJ OLIVA, SUEZ CZ 
MODERÁTOR: PETR ŠIKÝŘ, EKO-KOM

JAK MŮŽE OBAL PŘISPĚT  
K LEPŠÍM PRODEJŮM

Nielsen měří napříč kontinenty vliv obalů na celý výkon 
značky a uděluje cenu Nielsen Design Impact Award 
výrobkům, jejichž nové obaly mají zásadní vliv na prodeje. 
V rámci prezentace bude na konkrétních značkách z FMCG 
trhu ze zahraničí ukázáno, jaký vliv měl redesign obalu na 
celkový prodej. „Zlatá pravidla“ skvělého obalu.

ANDREA VOZNÍKOVÁ, NIELSEN

VLIV NOVÉHO DESIGNU OBALŮ NA 
PRODEJ A VNÍMÁNÍ ZNAČKY ALBERT 

Produkty, které jste znali pod privátní značkou Albert Quality, 
se postupně mění na značku Albert. Nejdůležitější je, aby 
spotřebitelé výrobky pod značkou Albert snadno poznali. 
Nový design odráží dnešní trendy. V jednoduchosti je přece 
síla. Jaký má vliv redesign obalů značky Albert na prodeje 
a vnímání brandu? Co vše dokáže design obalů privátní 
značky ovlivnit?

GABRIELA ADÁMKOVÁ, ALBERT 
MARTIN DULAVA, LINEART

DIGITÁLNÍ TECHNOLOGIE  
VE SLUŽBÁCH OBALÁŘŮ –  
ÚSPORA ČASU A OBROVSKÝ PROSTOR 
PRO KREATIVITU

 Rychlost, flexibilita, úspora času a nákladů – na praktickém 
příkladu vám zástupci z THIMM pack‘n‘display a grafické 
agentury Fiala & Šebek ukážou, jak digitální technologie 
změnily postup při přípravě a realizaci obalů. 

MARTIN GOSZLER, FIALA & ŠEBEK 
PETR KACZOR, THIMM PACK’N’DISPLAY

JÁ CHCI TEN OBAL!
 Přestože to tak na první pohled nevypadá, může hrát obal 
důležitou roli i při online prodeji. Atraktivní obal dokáže 
zvýšit prodej i prodejní cenu a může zákazníka motivovat 
k opakovanému nákupu u téhož prodejce.

JIŘÍ HAVRÁNEK, COLOGNIA PRESS  
MARTIN BĚLÍK, DATALINE TECHNOLOGY

GS1 DIGITAL LINK JAKO EFEKTIVNÍ 
KOMUNIKACE SE SPOTŘEBITELEM

 Díky GS1 Digital Link lze propojit spotřebitele s informacemi 
o výrobku. Neznamená to změnu aktuálně využívané 
identifikace produktů. Obaly není třeba měnit. Nové je pouze 
využití datového nosiče! 

PAVLA CIHLÁŘOVÁ, GS1 CZECH REPUBLIC


